
PROHLÁŠENÍ O DRŽENÍ MÉDIÍ - POUZE PRO REAKTIVNÍ POUŽITÍ 

Stefan Diderich, generální ředitel/výkonný ředitel EMEA Synthe�c Turf Council (ESTC), řekl: 

"Systémy synte�ckých trávníků využívající výplň z pryžové dr� jsou již dlouho považovány za 
bezpečné. 

Potvrdila to zejména Evropská studie hodnocení rizik synte�ckých trávníků z roku 2019. 

Rubber Infill (ERASSTRI), která došla k závěru, že neexistují žádné relevantní zdravotní obavy v případě 

sportovce, kteří hrají na hřiš�ch se synte�ckým trávníkem s výplní z drcené pryže. 

"Navzdory tomu panuje kolem bezpečnos� synte�ckých trávníků značná míra nedorozumění. 

přetrvává, zejména v souvislos� s nadcházející legisla�vou Evropské komise. 

Podle nových zákonů bude používání synte�ckých a recyklovaných výplní, jako je styrolbutadienový 
kaučuk, zakázáno. 

(SBR), bude od roku 2031 zakázáno. 

"Je třeba si uvědomit, že rozhodnu� Evropské komise zavést tato omezení 

není způsobeno obavami o zdraví. Je spíše součás� širší strategie ochrany životního prostředí 

na snížení množství mikroplastů, přičemž stejná pravidla se vztahují i na další kategorie výrobků, jako 
jsou např. 

kosme�ka a čis�cí prostředky. 

"Kri�cké je, že samotná výroba, prodej nebo instalace synte�ckých trávníků nebude zakázána. 

nikde v Evropské unii, až tyto právní předpisy vstoupí v platnost. Omezení se budou týkat pouze 

uvalena na záměrně přidávané mikroplasty v polymerních výplních, jako je SBR. Používání 

hřišť využívajících tyto výplně instalované před rokem 2031 bude povoleno i po vstupu tohoto 
právního předpisu v platnost. 

"ESTC se plně angažuje ve vývoji alterna�vních systémů synte�ckých trávníků. Řada 

bez výplně je již dnes na trhu k dispozici, stejně jako řada přírodních trávníků. 

výplní, jako je korek, zpracované olivové pecky a dřevní štěpka. ESTC ak�vně podporuje 

vývoj bezvýplňových a alterna�vních přírodních výplní v období do roku 2031." 

Další informace o Radě pro synte�cké trávníky EMEA (ESTC) naleznete na webu estc.info. 


